

On motion of Mr. *Viger*, seconded by Mr. *Fournier*,

Amendments
considered.

Ordered, That the amendments made by the Legislative Council, to the engrossed Bill, intituled, "An Act for the encouragement and promotion of Education in the Country Parishes of this Province," be now taken into consideration.

Accordingly, the House proceeded to take the said amendments into consideration.

And the said amendments were read, and are as followeth :

Press 2d, line 22d—After "expedient," insert, "and
"also to make such Rules and Regulations as they
"may think necessary and advantageous for the
"good government of the said Schools."

"*line 42d*—Leave out from "and," inclusive, to
"Act," also inclusive, in the 44th line of same
press.

Press 3d, line 1st—Leave out from "the said," inclusive, to "Fabriques," also inclusive, in the eighth line of same press.

Concurred in.

Mr. *Viger*, seconded by Mr. *Bellet*, moved to resolve, that this House doth concur with the Legislative Council, in the said amendments.

The House divided upon the question :

Yeas 16

Nays 1

So it was carried in the affirmative, and
Resolved, accordingly.

Ordered, That Mr. *Viger* do carry back the Bill to the Legislative Council, and acquaint them that this House has agreed to their amendments.

On motion of Mr. *Taschereau*, seconded by Mr. *Robitaille*,

Amendments
considered.

Ordered, That the amendments made by the Legislative Council, to the engrossed Bill, intituled, "An Act to authorize *William Hall*, Esquire, to build a Toll Bridge over the River *Etchemins*, at the Lower Ford, in the Parish of *St. Henry*, in the County of *Dorchester*," be now taken into consideration.

Accordingly, the House proceeded to take the said amendments into consideration.

And the said amendments were read, and are as followeth :

Press 2, line 17—After "Office," insert, "of the Prothonotary."

Press 4, line 42—After "or," insert "in."

Press 5, line 5—After "offending," insert, "and therefore of legally convicted."

Press 6, line 31—Leave out "use," and insert "uses."

"*line 32*—After "the," insert, "support of the."

Press 7, line 17—Leave out "oaths," and insert "oath."

On motion of Mr. *Taschereau*, seconded by Mr. *Robitaille*,

Ordered, That the question of concurrence be now separately put upon the said amendments.

Concurred in.

The said amendments were then again severally read, and the question of concurrence being separately put upon each, they were unanimously agreed to.

Ordered, That Mr. *Taschereau* do carry back the said Bill to the Legislative Council, and acquaint them that this House has agreed to their amendments.

On motion of Mr. *Cuvillier*, seconded by Mr. *Viger*,

Amendments
considered.

Ordered, That the amendments made by the Legislative Council, to the engrossed Bill, intituled, "An Act to amend an Act passed in the forty-sixth year of His Majesty's reign, intituled, "An Act to repeal an Ordinance made and passed in the twenty-fifth year of His Majesty's reign, intituled, "An Ordinance to prevent the exportation of unmerchantable Flour, and "the false taring of Bread and Flour Casks," to regulate the packing and inspection of Flour and Indian Meal, and to provide for ascertaining the quality of Biscuit in future," be now taken into consideration.

Accordingly, the House proceeded to take the said amendments into consideration.

And the said amendments were read, and are as followeth :

Press

Sur Motion de Mr. *Viger*, secondé par Mr. *Fournier*,

Ordonné, Que les Amendemens faits par le Conseil Législatif au Bill grossoyé, intitulé, "Acte pour encourager et promouvoir l'Education dans les Paroisses de Campagne dans cette Province," soient maintenant pris en considération.

Amendemens
pris en considération.

En conséquence la Chambre a procédé à prendre les dits Amendemens en considération.

Et lesdits Amendemens ont été lus, et sont comme suit :

Feuille 2, ligne 24.—Après "pouvoir," insérez "ainsi
"que de faire tels règles et réglemens qu'ils jugeront nécessaires et avantageux pour le bon ordre
"desdites Ecoles."

—*ligne 43*.—Retranchez "Et qu'il soit de plus statué par l'autorité susdite que pour."

Feuille 3, ligne 1.—Retranchez depuis "pour," inclusivement, jusqu'à "Fabriques," aussi inclusivement dans la neuvième ligne de la même feuille.

Mr. *Viger* a proposé de résoudre, secondé par Mr. *Bellet*, Que cette Chambre concourt avec le Conseil Législatif dans lesdits Amendemens.

Concours.

La Chambre s'est divisée sur la Question :

Pour 16

Contre 1

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et
Résolu, en conséquence.

Ordonné, Que Mr. *Viger* reporte le Bill au Conseil Législatif, et l'informe que cette Chambre a acquiescé à ses Amendemens.

Sur Motion de Mr. *Taschereau*, secondé par Mr. *Robitaille*,

Ordonné, Que l'Amendement fait par le Conseil Législatif au Bill grossoyé, intitulé, "Acte qui autorise *William Hall*, Ecuyer, à bâtir un Pont de Péage sur la Rivière *Etchemins* au gué d'en bas, dans la Paroisse *St. Henry*, Comté de *Dorchester*," soit maintenant pris en considération.

Amendemens
pris en considération.

En conséquence la Chambre a procédé à prendre le dit Amendement en considération.

Et ledit Amendement a été lu comme suit :

Feuille 6, ligne 32.—Après "et le," insérez "soutien
"du."

Sur Motion de Mr. *Taschereau*, secondé par Mr. *Robitaille*,

Ordonné, Que la question de concurrence soit maintenant mise sur ledit Amendement.

Ledit Amendement a été alors lu de nouveau, et la question de concurrence ayant été mise sur icelui, il a été unanimement accordé par la Chambre.

Concours.

Ordonné, Que Mr. *Taschereau* reporte le Bill au Conseil Législatif, et l'informe que cette Chambre a acquiescé à son Amendement.

Sur Motion de Mr. *Cuvillier*, secondé par Mr. *Viger*,

Ordonné, Que l'Amendement fait par le Conseil Législatif au Bill grossoyé, intitulé, "Acte qui amende un Acte passé dans la quarante-septième année du Règne de Sa Majesté, intitulé, "Acte qui rappelle une Ordonnance faite et passée dans la vingt-cinquième année du Règne de Sa Majesté, intitulée, "Ordonnance qui défend l'exportation de Farine non-mar-chande, ainsi que le faux tare sur les quarts de Farine "et de Biscuit," qui règle l'Importation de la Farine "de Froment et de Bled d'Inde, et qui pourvoit à "constater à l'avenir la qualité du Biscuit," soit maintenant pris en considération.

Amendemens
pris en considération.

En conséquence la Chambre a procédé à prendre le dit Amendement en considération.

Et ledit Amendement a été lu comme suit :

Feuille